
Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 26/4-23 

• Til stede: Jeanne, Anette, Erling, Louise, Kim, Tina, Lisa, Trine, Camilla, Jesper, 

Madeleine, Lene 

• Afbud: Thomas, Mimmi, Pia, Lucca 

 

• Nyt fra ledelsen: Der var møde d.12/4 med skoleudvalget. Der skal tages stilling til 

hvilken skole Hastrupafdelingen skal ud på. Der er 3 skoler i spil, Vemmedrup, 

Højelse og Borup. Men der vil være nogle omkostninger ved det. Man vil også 

gerne have at det den kommende skoles ledelse der skal stå for specialklasserne. 

Men efterfølgende har vi fået at vide at det er blevet besluttet, at vi ikke skal bruge 

nogle af disse skoler, men at de synes at det skal fortsættes på Hastrup. Der skal 

nedsættes et udvalg fra Hastrupskolen og Ellebækskolen, som skal finde ud af 

hvordan de synes det skal være fremover med ledelse osv. Det skal være færdigt 

senest til november. Vi afventer at blive kontaktet af forvaltningen. Så får vi vel 

også at vide hvem der skal deltage i udvalget.  

 

• Antallet af specialbørn stiger voldsomt her i Køge Kommune, så Jeanne har gjort 

dem opmærksom på at vi har et problem. Der er blevet bygget store nye områder 

med boliger rundt omkring i kommunen, som jo også har specialbørn. Men alle 

børn der får en autismediagnose behøver ikke at skulle starte her på Ellebæk.  

 

• Køge Kommune har bestilt 10 analyser af forskellige ting.  

 

• Skoleplan 2023-24: Vi SKAL op på 51 børn i SFO’en for at den kan køre rundt. Og 

det har vi ikke lige nu.  

Vi har sat sekretærstillingen ned til 32 timer om ugen, og vores psykolog ned fra 4 

til 3 dage om ugen.  

Der er IKKE afsat resurser til vikarer!  

Vi forventer at vi d. 1/8 har 92 elever.  

Når vi er færdige med fagfordelingen lige om lidt, har vi 1,98 stilling tilbage som 

kan bruges til andre ting.  

 

• Jeanne fortæller om vores fagfordeling, som er udarbejdet af vores ledelse. 0.a har 

fået blandet 2 og 3 lærer ordning. 1.a har fået 3 lærer ordning. 2.a har fået 2 lærer 

ordning. 3.a har fået 2 lærer ordning. 4.a har fået 3 lærer ordning. 5.a har 3 lærer 

ordning. 6.a har fået 2 lærer ordning. 789.a har fået 2 lærer ordning og det samme 

gælder 7.b, 8.b og 9.b.  



Vi ved at vi mangler 2 lærere til vores indskoling. Vi vil meget gerne have nye folk 

udefra. Men vi må ikke søge endnu.  

Vi har diskuteret hvilke møder der giver mening til det nye skoleår. Og 

fagkonsultationer er spild af tid. Man kan slå det sammen med statusmøderne. Alle 

klasser får en time mindre næste år, af mange forskellige årsager.  

 

Vi har fået ansat en ny sekretær som starter allerede på mandag d. 1/5. Hun skal 

også være med til at lave de nye skemaer.  

 

• Elevrådet: Ikke noget nyt.  

 

• Nyt fra de ansatte: vores målinger viser at vi har det godt.  

 

• Skolebestyrelsen: Jeanne og Lisa har talt om, om man skal lave nogle af 

bestyrelsesmøderne online fremover? Så det kan give bedre mening for alle. Så man 

kun skulle mødes 2 gange om året.  

Der er lidt delte meninger omkring det. Det blev nedstemt.  

 

• Princip for håndtering af medicin: Medicinen skal følge barnet. Og den voksne skal 

følge barnet. Princippet vedtages.  

• Princip for meddelelsesbogen: Noget forældre har brug og gider at læse.  

Vi mener at det vil give mening kun at skrive om dansk, engelsk og matematik. Vi 

skal gerne være enige om princippet inden skolestart 2023/24. Så det bliver taget op 

igen på det første bestyrelsesmøde efter sommerferien.  

• Opfølgning af nye 00.klasse: Det går godt. Vi skal lære børnene at kende, og det 

tager lidt tid. Og de er meget små. Børnene er meget glade for at være her. Trine 

fortæller at overleveringen er gået supergodt i forhold til sidste år.  

• Opfølgning på sansehaven: der er lidt forskelligt der er gået i stykker. Vi får et 

budget på de ting der skal laves. Og den er kun til børn der har brug for ro.  

Vi vil gerne have afskærmet vores skraldeplads, så det ser pænere ud. Jeanne har 

talt med Steen omkring dette.  

 

• Evt.: ALLE HAR DET GODT 😊 


